

© Canadian Philosophical Association 2020. No part of this publication may be reproduced, in any form or by any means, electronic, photocopy, or otherwise, without permission in writing from Cambridge University Press, Rights and Permissions Manager, One Liberty Plaza, New York, NY 10006 USA. For further information see <http://us.cambridge.org/information/rights/> or <http://www.cambridge.org/uk/information/rights/>.

**Subscription Information:** *Dialogue* (ISSN 0012-2173) is published quarterly in March, June, September, December by Cambridge University Press, One Liberty Plaza, New York, NY 10006 USA/ University Printing House, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8BS, UK for the Canadian Philosophical Association. Annual subscription rates for Volume 59 (2020): Institutional subscription rates, print and online: US\$321.00 in the USA, Canada, and Mexico; UK £192.00 + VAT elsewhere; Institutional online only: \$249.00 in the USA, Canada, and Mexico; UK £149.00 + VAT elsewhere. Individual subscription rates, print and online: US\$67.00 in the USA, Canada, and Mexico; UK £34.00 + VAT elsewhere; Individual online only: \$41.00 in the USA, Canada, and Mexico; UK £21.00 + VAT elsewhere. Institutional subscription correspondence should be sent to: Cambridge University Press, One Liberty Plaza, New York, NY 10006, USA for customers in the USA, Canada, or Mexico. Customers elsewhere should contact: Cambridge University Press, University Printing House, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8BS, UK.

**Photocopying information for users in the USA:** The Item-Fee Code for the publication (0012-2173/15 \$25.00) indicates that copying for internal or personal use beyond that permitted by Sec. 107 or 108 of the U.S. Copyright Law is authorized for users duly registered with the Copyright Clearance Center (CCC), provided that the appropriate remittance of \$25.00 per article is paid directly to CCC, 222 Rosewood Drive, Danvers, MA 01923. Specific written permission must be obtained for all other copying.

**Internet Access:** This journal is included in the Cambridge Core service which can be found at [cambridge.org/dia](http://cambridge.org/dia) For further information on other Press titles access go to: [cambridge.org](http://cambridge.org)

**Postmaster:** Send address changes to *Dialogue*, Cambridge University Press, One Liberty Plaza, New York, NY 10006, USA

Printed in the United States of America.

© Association canadienne de philosophie 2021. Aucune partie de cette publication ne peut être reproduite sous quelque forme ou par quelque moyen que ce soit, reproduction électronique, photographique ou autre, sans l'autorisation écrite du Rights and Permissions Manager, Cambridge University Press, One Liberty Plaza, New York, NY 10006, USA. Pour information, visitez les sites <http://us.cambridge.org/information/rights/> ou <http://www.cambridge.org/uk/information/rights/>.

**Abonnement :** *Dialogue* (ISSN 0012-2173) est une revue trimestrielle publiée en mars, juin, septembre et décembre par la Cambridge University Press, One Liberty Plaza, New York, NY 10006, USA/ University Printing House, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8BS, UK pour l'Association canadienne de philosophie. Abonnement annuel pour l'année 2020 (volume 59) : Abonnement institutionnel papier et en ligne : 321 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 192 GBP + TVA pour les autres pays; abonnement institutionnel en ligne seulement : 249 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 149 GBP + TVA pour les autres pays. Abonnement individuel papier et en ligne : 67 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 34 GBP + TVA pour les autres pays; abonnement individuel en ligne seulement : 41 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 21 GBP + TVA pour les autres pays. Les clients institutionnels des États-Unis, du Canada ou du Mexique doivent adresser toute correspondance relative à leur abonnement à : Cambridge University Press, One Liberty Plaza, New York, NY 10006, USA. Les autres clients doivent écrire à : Cambridge University Press, University Printing House, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8BS, UK.

**Information sur les photocopies pour les clients des États-Unis :** Le Code de droit de la présente publication (0012-2173/15 \$25.00) stipule que faire des photocopies pour diffusion interne ou usage personnel en dehors de ce qui est permis par les articles 107 ou 108 de la U.S. Copyright Law est autorisé aux clients dûment enregistrés au Copyright Clearance Center (CCC) et prévoit que la somme de 25 \$ US requise par article est payée directement au CCC, 222 Rosewood Drive, Danvers, MA 01923. Une permission écrite particulière doit être obtenue pour tous les autres types de reproduction.

**Accès Internet :** La revue *Dialogue* est comprise dans le service Cambridge Core que l'on trouve à l'adresse suivante : [cambridge.org/dia](http://cambridge.org/dia) Pour plus de renseignements sur l'accès aux autres revues, visitez [cambridge.org](http://cambridge.org).

**Responsable de la poste :** Envoyez les changements d'adresse à *Dialogue*, Cambridge University Press, One Liberty Plaza, New York, NY 10006, USA

Imprimé aux États-Unis d'Amérique.

# DIALOGUE

*Canadian Philosophical Review / Revue canadienne de philosophie*

**Special Issue: Canadian Philosophical Association 2020 Prize  
Winning Papers / Numéro spécial : gagnants des prix de l'essai  
2020 de l'Association canadienne de philosophie**

Aristotle and Scientific Experiments  
CHRISTOPHER BYRNE

La disparition des formes aristotéliennes. À propos d'une démarche  
clandestine dans les *Méditations*  
GEORGES MOYAL

The Myth of a State of Intending  
DEVLIN RUSSELL

Trois idées directrices de la philosophie de Dilthey  
JEAN-FRANÇOIS RIOUX

Understanding the Welby-Russell Correspondence  
SCOTT METZGER

**Special Issue: Harbin-Dunn**

Universality Without Normativity: Interpreting the Demand of  
Kantian Judgements of Taste  
R. KATHLEEN HARBIN

Kant and the Demands of Normativity: Response to Harbin  
NICHOLAS DUNN

The Lawless Demand of Judgements of Taste: Response to Dunn  
R. KATHLEEN HARBIN

**Original Articles**

Philippa Foot, l'utilitarisme et la promesse  
VINCENT BOYER

Fichte's Certainty in the Spirit by the Letter  
ANTÓN BARBA-KAY

Généalogie de la pensée perspectiviste : les figures inversées de Pascal  
et de Leibniz dans l'oeuvre de Nietzsche  
LUCIE LEBRETON

Gupta on Sellars's Theory of Perception  
BYEONG D. LEE

La nécessité du mouvement éternel. Note exégétique à Aristote,  
*Physique* VIII, 5, 256b8-13  
LUCA GILI ET LAURENCE GODIN-TREMBLAY

**Cambridge Core**

For further information about this journal  
please go to the journal web site at:  
**cambridge.org/dia**

**CAMBRIDGE**  
UNIVERSITY PRESS